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Aanwezig

Afwezig

Welkom, vaststellen agenda + mededelingen
EEheet iedereen welkom en opent vergadering.
Voor deze vergadering zijn geen conflicts of interest en ook geen aanvullende

agendapunten.

Terugblik op krantenartikel Volkskrant

Commissie had mogelijk meer reactie verwacht op het krantenartikel in de

Volkskrant, maar dit is redelijk rustig verlopen. Mogelijk goed dat dit zo is gegaan.

Het gesprek met VWS wat deze week zou plaatsvinden is verplaatst naar

vrijdagmiddag 14 januari i.v.m. tussenkomst van een andere afspraak met de

nieuwe minister. Hierin krijgt de commissie wellicht cok te horen welke nieuwe

inzichten uit die afspraak naar voren zijn gekomen inzake deze commissie.

Dynamisch ‘groene vinkje’: realisatie papieren CTB.

Wat betekent Omicron voor de Coronapass?
EU beleid: Gevolgen Nederlandse Coronapass
De agendapunten voor deze vergadering zijn in ssmenhang met elkaar besproken.
Vanuit VWS is tevens een extra vraag bij de commissie neergelegd welke

meegenomen kan worden in het nu nog concept advies over het dynamische
‘groene vinkje'. Namelijk: wat betekend een dergelijk dynamisch concept voor de

papieren versies van het CTB?

De algemene status van het dynamisch maken van het CTB is op dit moment dat
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er ook EU beleid in de maak is over de geldigheidsduur van de DCC. Genoemd

wordt de datum van 1 februari waarbij mogelijk ook Nederlandse DCC’s komen te

vervallen indien iemand geen booster gehad heeft. Ondanks dat mensen voor

deze tijd de mogelijkheid hebben gekregen een booster te zetten, blijft de

boostervaccinatiegraad op dit moment veel lager waardoor alsnog veel DCC's

zouden komen te vervallen. Commissie bespreekt in dit kader het belang van data

en bijhouden van de cijfers. Dit gebeurt nu niet (snel) genoeg en/of real-time

maar is van belang voor het monitoren van de effecten. Het RIVM is wel bezig met

berekeningen op de effectiviteit van de boosters op de hele als ook virus

populatie. Onderzoek in Denemarken laat bijv. zien dat boosters slechts leiden tot

5% minder verspreiding. Commissie spreekt hier met de experts graag nog een

keer over.

Datum

13 januari 2022

Dynamisch CTB:

In relatie tot EU beleid wordt de booster van belang als de laatste vaccinatie

langer dan 9 maanden geleden is. Voor de meesten zal dat in februari-maart-april
het geval zijn.

In het advies n.a.v. de motie Den Haan over het groene vinkje is cok een passage

opgenomen over hoe om te gaan met papieren bewijzen als iemand niet

automatisch toch een groen vinkje krijgt als hij/zij besmet blijkt te zijn. Gesproken
is daarbij over het uploaden van een lijst aan de controle-kant. Op de papieren
variant staan de data waarop iemand gevaccineerd is en nog andere persoonlijke
gegevens. De privacy zal, zoals ook geschreven in dit advies, meer geschaad
worden dan bij digitale QR-codes het geval is. Vraag vanuit VWS gaat in op het

principe van een dynamische app en of je op papier voor eenzelfde soort

dynamiek kunt zorgen. Commissie spreekt over dat het niet gaat om “een

papieren bewijs”, maar dat het ook afhankelijk is van de afleesapparatuur
waarmee vastgesteld moet worden of een QR-code nog geldig is gelet de daarvoor

geldende termijn. Vraag wordt voor dit moment on hold gezet in afwachting van

de nieuw aan te kondigen maatregelen/versoepelingen.

Langere termijn strategie:

Aan het begin van de pandemie was het doel om het virus af te remmen en ketens

van besmetting te doorbreken. Voor de aankomende periode is het belangrijk dat

experts onderling afstemmen wat het doel nu gaat worden, zeker met steeds

opkomen van verschillende virusvarianten zoals Omicron. In dit kader kan dan

worden gekeken wat dit voor ondersteuning als CoronaMelder betekent: is dit dan

nog proportioneel als digitaal middel? Hebben digitale hulpmiddelen daamaast nog

hetzelfde nut en noodzaak als toen deze ontwikkeld zijn? Voorbeeld: Spanje, waar

nu wordt afgeschaald.

Commissie spreekt over dat er op dit moment geen beeld is van of CoronaMelder

onder de huidige omstandigheden zijn doel bereikt. Voor deze commissie is het

interessant te kijken naar de toekomst en of een andere of meer flexibele inzet

van digitale ondersteuning bijv. noodzakelijk wordt. Hierin kan ook de toekomst

van de surveillance in het algemeen in meegenomen worden. Er hebben heel veel

technologische ontwikkelingen plaatsgevonden tijdens deze pandemie die ook op

heel veel andere gebieden kunnen worden toegepast.

Met huidige ontwikkelingen en de nieuwste inzichten zal de aankomende weken

duidelijk worden wat digitale ondersteuning voor toegevoegde waarin kan hebben

en wat EU-beleid zal betekenen voor de Nederlandse burger en de apps die wij nu

ontwikkeld hebben. De essentiéle discussie over het voortbestaan van digitale
hulpmiddelen ook binnen de commissie voeren. Voorstel wordt gedaan om de

gedachtengang en vragen die de commissie op dit vlak op schrift te zetten waarbij
gekomen kan worden tot een set overwegingen die aan het ministerie kan worden

meegegeven. De commissie heeft daarbij o.a. al gesproken over de volgende
punten:
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- Eerder is nadrukkelijk aangegeven dat wanneer de inzet van digitale
hulpmiddelen niet meer proportioneel is, over moet worden gegaan tot

afschaffing en uitfaseren hiervan.
- Keerzijde is dat op dit moment niet duidelijk is wanneer dat zal zijn. De

commissie heeft zich eerder al uitgesproken geen voorstander te zijn van

een waakvlamconstructie.

- Cie vindt het verder belangrijk dat het doel van de apps, waarmee zij

geintroduceerd zijn, niet wijzigt over de tijd heen.
- Daarnaast kaarten zij ook graag het dilemma met de EU coronapass aan;

op dit momenteel essentieel om vrij verkeer binnen de EU mogelijk te

maken. Hoe gaan we daarmee om?

Datum

13 januari 2022

EU ontwikkelingen:
De commissie is benieuwd naar eventueel andere DOBC gremia in Europees
verband / overleggen die over dezelfde soort onderwerpen adviseren als deze

commissie doet. Cie gaat graag het gesprek aan hoe internationale collega’s over

deze thema’s denken. In Luxemburg is bijv. ook een OMT-constructie aanwezig
die heel multidisciplinair is.

Verslag vorige vergadering
Geen vragen of opmerkingen bij het verslag van de vorige vergadering.
Aanpassingen in het verslag van 16 december worden ter check bij de stukken

van de volgende vergadering meegestuurd.

W.v.t.t.k. en afsluitin

Telemonitoring bijv. bij ‘Long Covid’. Zijn er adviesorganen die zich hiermee

bezighouden. Aangegeven wordt dat binnen de NHG hier veel aandacht voor is en

ook aan gewerkt wordt. Er is daarnaast ook een handreiking uitgegeven door de

1G] maar die focust op veiligheid. Er is verder niets bekend over effecten e.d.
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